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El trasllat del CMSC, més a prop

El trasllat del Club Muntanyenc (CMSC) a la seu del carrer
de Sant Bartomeu està més a prop. El ple, amb l'única
abstenció de la CUP, ha donat el vistiplau a l'operació que
permetrà la incorporació de la Policia Local a l'edifici
adjacent al consistori que fins ara ocupava el club, per valor
de 1'3 milions d'euros per a l'entitat. Això facilitarà al club la
compra d'un nou espai per a l'entitat.

El document estableix que l'Ajuntament abonarà al Muntanyenc 1'3 milions d'euros en dos pagaments, com a
recuperació de les instal·lacions que el club tenia en règim de cessió fins al 2051. Això fa que s'engegui el
trasllat de la comissaria de la Policia Local a l'equipament ubicat a tocar del consistori. Amb la llum verda del
ple a la compra, comença l'adequació de la planta baixa i el soterrani de l'edifici, amb un cost de 400.000
euros. La previsió assenyala que al gener el trasllat estarà completat.

La venda de l'edifici a l'Ajuntament permetrà al club una injecció de capital que cancel·larà la hipoteca actual i
que, amb els recursos sobrants, permet la compra del local de Sant Bartomeu. L'acord fixa la cessió de l'ús i la
propietat del rocòdrom a l'entitat.

L'alcaldessa, Mercè Conesa, s'ha felicitat per un acord que permet la continuïtat del Club Muntanyenc i que el
consistori presti a la ciutadania un millor servei amb les noves instal·lacions de la Policia Local.

Mercè Conesa: Aconseguim que l'Ajuntament estigui al servei dels ciutadans. Simplifiquem la vida al
CMSC i donar un millor servei des de la Policia Local.

La resta de formacions, tret de la CUP, hi han votat a favor. El PP i ICV-EUiA s'han felicitat pel contingut de
l'acord, igual que el PSC que ha recordat també la situació delicada d'altres col·lectius. La CUP ha mostrat el
seu 'sí crític' en forma d'abstenció, per recordar que tant l'Ajuntament com el CMSC van errar en les seves
previsions d'espai, tal com apunta el seu portaveu, Guim Pros.

Guim Pros: Des del CMSC no s'han fet bé coses des de la previsió. Igual que l'Ajuntament. Per què si el
consistori havia de ser més gran, no es feia en el seu moment?

El trasllat del Muntanyenc es presentarà dimecres vinent a l'assemblea extraordinària de socis de l'entitat.
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